
Medlemsmøde 16. marts 2023 

JAMMERBUGTENS GOLFKLUB. 

Fremmødte medlemmer: ca. 40 

Kenny bød velkommen og startede med orientering om de igangværende og kommende 

projekter.  

1. Broen, som stort set er væk.   Vi er i mål med økonomien til broen.  Der bliver lidt 

mere frivillig arbejdskraft end oprindeligt projekteret. Der skal piloteres med 

skruer ned i bunden, ikke en pakke alm. skruer, men 3 m lange, med en vægt på 

10-12 kg. Så der er basis for at få trænet lidt biceps. Helt gratis. Broen skal gerne 

være helt færdig til 01. juni.                                                                          

Så længe byggeriet står på, skal vi fra hul 4 bagom  hul 16 og 15, forbi folden og 

så starte engen med hul 8, 5, 6, 7. En strækning på 210 m.  

2. Så er der gravet vand ned på 23 Tee steder. Stor tak til Kaj Rasmussen VVS v/ 

Erik Rasmussen og Agesen El. som har været sponsorer på dette.  

3. Fra 2024, er det forbudt med sprøjtemidler. Med mindre man har masser af penge 

at købe det for, for det bliver rasende dyrt. Så det prøver vi at løse med 

opsætning af  stærekasser ( ikke dem der blinker ) 

4. Forespørgsel på, om vi kan lave arrangementer i restauranten. Det kan vi ikke, 

Dog kan vi klare en mindehøjtidelighed ved en begravelse.  

Jan B:  Rent økonomisk er der ET STORT FOKUS. Nemlig flere medlemmer=mere i    

kontingent, og ikke mindst mange flere Greenfee gæster. Det ville være dejligt at se 

mange flere biler på Parkeringspladsen.                                                                  

Vi har hørt ”ude i byen”, der bliver sagt, Åh nej, der skal i ikke spille, der er så meget 

lyng m.m. Det kan og skal manes til jorden, og det kan kun ske ved mund til øre.   

Kasper M: VenneGolf er søsat.  Mail er udsendt til alle medlemmer. Tage et par venner 

med ud. Se propositioner i udsendte mail. Tilmelding via Golfbox.  

AG: Forsøger at lave et Kvinde golf arrangement i maj måned. Vil ske i samarbejde 

med Tirsdagsdufferne. Nærmere udsendes. Det har været forsøgt i juni 2021. Der var 

ingen interesse, som i ingen. Forhåbentlig var denne mangel fordi det var på 

bagkanten af Corona. Det får et forsøg mere, før det pakkes helt væk.  

Herefter kom en perlerække af gode forslag fra tilstedeværende medlemmer.  

Jens S: Et forsøg med College Golf. Elever på College/Gymnasiet, som enter er 

golfspillere eller vil forsøge sig med det.  

Sten: Idé i Senior klub regi. Genstarte intressen hos tidligere senior medlemmer. 

Samme princip som i VenneGolf.  

Jønne: Lidt ældre unge. De spillede tidligere, så fik de børn og karriere. Nu er de 40-50 

år. Ungerne er teenagere. Så, dem skal vi have i gang igen.  VenneGolf princip. 

Evan: Kontakte personaleforeninger i virksomheder. Præsentere dem for en pakke for 

hvad vi kan gøre for at give dem en sjov dag. Så de får lyst til Golf.  

 



Jens: Thy Event arrangerer vandre ture weekends. Som går som varmt brød. Hvorfor 

ikke også en Golf weekend. Overnatning på vandrehjemmet, inkl. mad.  

Jytte: Er så klar på en frikadelle/kartoffelsalat uge igen. Og er ligeledes klar, og har 

aftalt årets sommergolf.  

Evan: Ældresagen skal inviteres til en prøvespils runde.                                               

Vi skulle vi gerne have avisen til at skrive om vores nye, Lokal greenkeeper. 

Jens: Der er kommet en ny skribent på avisen. Måske en god idé at invitere på kaffe.  

René: Fortalte om planerne for året. F.eks. Skal greens være jævne eller hurtige. René 

går ind for jævn fremfor fart. Greens vil i år få en hel del sand, men i et meget tyndt 

lag. Det vil derfor ikke genere spillet.  Kopper på greens flyttes ma-on-fre.  

Når, i har været på fremmede baner kan der jo være en risiko for at de måske har et     

svampeangreb. Så sørg for når i har været ude at rengøre jeres sko.  

 

  

 

 

 

 

                                                          

      


